
 بازید مدیر مخابرات منطقه گلستان 
از اداره مخابرات آزادشهر

از  گلستان  منطقه  مدیرمخابرات  ای  دوره  بازدیدهای  درپی 
ادارات مخابرات استان ، مهندس شهمرادی به اتفاق هئیت همراه 
از مخابرات آزادشهر بازدید نمودند.در این بازدید مهندس غلامعلی 
با  نزدیک  از  و  دیدن  واداری  فنی  مختلف  بخشهای  از  شهمرادی 
کارکنان به گفتگو نشستند.در این دیدار مهندس علی بداغ آبادی 
رئیس اداره مخابرات آزادشهر با بیان برنامه و ارائه طرحهای فنی 
 : گفت  و  مطرح  را  نیاز  مورد  اقلام  و  تجهیزات   ، اقدام  دست  در 
از هیچ تلاشی  اهداف مخابرات منطقه گلستان  راستای تحقق  در 
ستاد  های  برنامه   ، کارکنان  سایر  را  و همسو  کرد  نخواهند  دریغ 
آورد.مهندس  اجرا در خواهند  به مرحله  آزادشهر  را در شهرستان 
غلامعلی شهمرادی نیز با اشاره به اینکه خدمات مخابرات در جای 
جای استان باید به تمامی مشترکان ارائه شود ، راهکارهای مناسب 
برای سرعت بخشیدن به اجرای برنامه ها و تحقق اهداف در نظر 
گرفته شده درمخابرات آزادشهر را ارائه نمودند وتلاش کارکنان در 

این زمینه را خواستار شدند.

 مرمت و باز سازی 40 رشته قنات 
در شهرستان کاشان

در   قنات  رشته   40 ارزشمند  آبی  منابع  حفظ  درراستای 
با اعتباری افزون بر 14 میلیارد و 500 میلیون  شهرستان کاشان 
ریال مرمت و باز سازی شده است.رییس اداره امور زیربنایی جهاد 
کشاورزی  شهرستان  کاشان با اشاره به اهمیت حفظ 470رشته 
گفت:   ارزشمند  آبی  منابع  عنوان  به  شهرستان  در   موجود  قنات  
طی سالجاری 40 رشته قنات مرمت و باز سازی شده است.   علی 
محلوجی بیدگلی افزود: این اعتبارات در زمینه های  اوار برداری،  
از  ناشی  و خسارات  بازسازی  و  مرمت  سازی  گوم  و  گذاری   لوله 
زیربنایی  امور  اداره  است.رییس  شده  هزینه  سیل  شدن  جاری 
جهاد کشاورزی کاشان با اشاره به اینکه بر اثر  جاری شدن سیل 
وبارش های رگباری باران و ذوب شدن ناگهانی برف در ارتفاعات از 
روزهای پایانی سال ۹7 تاکنون به ۶0 رشته قنات بین 10 تا ۹0 
آنها  مرمت  و  بازسازی  هزینه  که  است  کرده  وارد  خسارت  درصد 

افزون بر ۲5 میلیارد ریال برآورد شده است.

 نام سردار قاسم سلیمانی برای همیشه 
در تاریخ ایران ماندگار خواهد ماند

بزرگراه محور کرمانشاه - بیستون به نام مجاهد سرافراز اسلام 
سپهبد شهید حاج قاسم سلیماني نامگذاري شدآیین رونمایی از تابلو 
آزادراه سردار شهید سپهبد قاسم سلیمانی با حضور استاندار محترم 
کرمانشاه ،سردار عظیمی فرمانده قرارگاه نجف اشرف سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی، سردار ریحانی فرمانده سپاه حضرت نبی اکرم )ص(، 
فریبرز کرمی  و مهندس  استاندار  معاون عمرانی  مهندس سالاری 
مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه برگزار 
مبادلاتی  آزادراه  این  گذاری  نام  گفت:  کرمانشاه  استاندار   . شد 
کرمانشاه - بیستون به نام سردار شهید سپهبد قاسم سلیمانی یک 
کار بسیار ارزشمند و ماندگار است . وی افزود: شهید قاسم سلیمانی 
در دوران ۸ سال دفاع مقدس صدها بار از این مسیر عبور کرده و 
در خطوط مقدم جبهه حضور یافته است .استاندار کرمانشاه از نقش 
آفرینی این سردار بزرگ در بازگشایی و گشایش مرزهای مسافری 
و زیارتی طی سال های اخیر خبر داد و گفت: سردار سلیمانی در 
مرز  این  و  بود  گذار  اثر  بسیار  اربعین  در  خسروی  مرز  بازگشایی 
شد  باز  الحسین  اباعبدالله  زوار  عبور  برای  ها  سال  از  پس  زیارتی 
.مهندس بازوند تاکید کرد: نامگذاری این آزادراه در واقع قدردانی 
کوچکی از زحمات بسیار بزرگ و فراموش ناشدنی سردار سلیمانی 
به وطن است .در ادامه مهندس فریبرز کرمی مدیرکل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه اظهار داشت آزاد راه بیستون 
از ۳0 کیلومتر مسافت دارد و آمار تردد وسایل  - کرمانشاه بیش 
نقلیه در این آزادراه روزانه بیشتر 50 هزار تردد است که ۲0 درصد 

این تردد ها را وسایل نقلیه سنگین تشکیل می دهند .
تصاویر سردار شهید سپهبد  نصب  و  گذاری  نام  کرمی گفت 
قاسم سلیمانی در مسیر آزادراه بیستون - کرمانشاه و دیگر محور 
از خدمات  قدرشناسی  برای  اقدام  کمترین  استان  مواصلاتی  های 

ارزنده این سردار بزرگ اسلام است .

اخبار
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اصفهان مرادیان: شهردار اصفهان با حضور در شورای 
شهر اصفهان لایحه بودجه 5 هزار و ۹1۲ میلیارد تومانی شهر 

اصفهان را برای تصویب به شورای شهر تقدیم کرد.
قدرت اله نوروزی در یکصد و دهمین جلسه علنی شورای 
شهر اصفهان با ارائه لایحه بودجه سال ۹۹ شهرداری اصفهان، 
با اشاره به اینکه با تلاش مجموعه شهرداری به ویژه در معاونت 
برنامه ریزی شهرداری، تغییر در ساختار بودجه براساس ابلاغ 
وزارت کشور صورت گرفته است، اظهار کرد: بودجه سال ۹۸ 
شهرداری اصفهان در پایان سال گذشته و با پیش بینی تحقق 
صددرصدی تصویب شد و در نیمه اول امسال هم 50 درصد 
آن محقق شد.وی ادامه داد: در شش ماهه دوم تا کنون 17 درصد دیگر از بودجه امسال نیز محقق شد و در مجموع می توان 

گفت، ۶7 درصد بودجه سال جاری محقق شده است.
شهردار اصفهان با بیان اینکه تحقق بودجه مناطق 15 گانه شهرداری هم به 75 درصد رسیده است و 5 درصد از برنامه 
عقب هستند، گفت: 5۸ درصد از بودجه مرکزی هم محقق شده اما از برنامه عقب است که علت آن هم این است که ۲00 

میلیارد تومان اوراق مشارکت مازاد بر درآمد بر عهده شهرداری گذاشته شد.
وی بیان کرد: دولت برای چهار شهر در لایحه بودجه امسال هشت هزار میلیارد تومان اوراق مشارکت در نظر گرفته بود 
که این اوراق به توسعه حرم امام رضا، حرم حضرت معصومه، حرم شاهچراغ در شیراز و حرم شاه عبدالعظیم اختصاص یافت 

و مابقی پنج هزار و 500 میلیارد تومان را بین کلانشهرها و برخی شهرها توزیع کرد.
نوروزی با اشاره به اینکه شهرداری اصفهان توانست از این پنج هزار و 500 میلیارد تومان 700 میلیارد تومان دریافت 
کند و ۲00 میلیارد تومان دیگر باید دریافت کند، اظهار کرد: تحقق 5۸ درصدی بودجه به این دلیل است که این ۲00 میلیارد 

تومان تحقق پیدا نکرده است.

برنامه  در دهمین جلسه شورای  قم  استاندار  سرمست 
ریزی و توسعه استان که در سالن امام جواد )ع( استانداری 
قم تشکیل گردید , اقدامات بنیاد مسکن را در جهت عمران و 
آبادانی روستاها , حضور چشمگیر در ستاد بازسازی و مناطق 
زلزله زده کرمانشاه , تلاش جهت خانه دار شدن اقشار ضعیف 
مثبت  بسیار  را  عزیز  روستائیان  به  رسانی  وخدمت  جامعه 
دانست.استاندار قم گامهای برداشته شده در راستای توسعه 
روستایی را مورد توجه قرارداد و با اشاره به مهاجرت معکوس 
به روستاها در استان قم گفت: این امر یک اتفاق بسیار خوب 
است و باید برای آن برنامه داشته باشیم تا اختلاف فرهنگی و 
مباحث اجتماعی را به حداقل برسانیم.وی واگذاری زمین در روستاهای نزدیک که قابلیت توسعه را دارند مناسب دانست و 
گفت: بنیاد طرح مورد نظر خود را ارائه دهد تا در شورای برنامه ریزی و توسعه استان مطرح و تصمیمات مناسب اتخاذ گردد. 
ایشان توسعه فضاهای کارگاهی و گردشگری در بخش های روستایی را ضروری دانست. دکتر سرمست بافت فرسوده قم را از 
دیگر اولویت های بنیاد مسکن استان قم دانست و گفت نوسازی بافت فرسوده کارنامه بسیار خوبی برای این نهاد خواهد بود 
ودر این راستا از بانکهای استان قم انتظار داریم همکاری بیشتری داشته باشند.او همچنین ساخت مسکن را در بافت های 
فرسوده با توجه به وجود امکانات زیر بنایی , دارای اولویت دانست و گفت : از این طریق می توان کمبود مسکن را جبران کرد 

و از تحمیل هزینه های مالی زیاد بر دولت و حاشیه نشینی جلوگیری کرد.

کمیته  موفقیت  لنکرانی  فاضل  محمدجواد  آیت الله 
امداد استان قم را در برنامه های تحولی اش برای احیاء فقرا و 

الگوسازی آن ها در کشور را تبریک گفت.
از مجتهدین شیعه،  لنکرانی  آیت الله محمدجواد فاضل 
عضو جامعه مدرسین و اساتید سطوح عالی حوزه علمیه قم با 
اظهار شکر به درگاه الهی و تشکر از مسئولان کمیته امداد بابت 
خدمات ارزنده این نهاد گفت: از گزارش شما بسیار لذت بردم 
و حتی هنگامی که طرح دوباره زندگی و شروع دوباره را توضیح 

دادید نزدیک بود اشکم سرازیر شود.
و  برنامه ها  در  را  قم  استان  امداد  کمیته  موفقیت  وی 
فعالیت هایش و الگوسازی آن ها در کشور را تبریک گفت و افزود: بحمدالله باتدبیر و درایت شما مسیر کمیته امداد به ویژه در 
استان قم از امداد قطره چکانی به فقرا تغییر کرده و به فراتر از آن حتی به احیاء اقشار مستضعف جامعه رسیده است.استاد 
سطوح عالی حوزه علمیه قم نجات انسان ها را از فقر و بزهکاری بسیار ضروری و مهم عنوان و اظهار کرد: طرح دوباره زندگی 

نجات و احیاء انسان هایی است که در ناهنجاری های اجتماعی گرفتارشده اند.
آیت الله فاضل لنکرانی کمیته امداد را از یادگارهای بسیار بزرگ امام راحل برشمرد و گفت: خدمات برجسته این نهاد 
ناشی از نیت پاک و خالص حضرت امام و افراد مؤسس آن است.این مجتهد شیعی از مجلس و مسئولان اجرایی کشور نیز 

خواست تا با وضع قوانین مناسب و سنجیده نسبت به کاهش فقر و طلاق و افزایش ازدواج در کشور بیشتر تلاش کنند.
این استاد سطوح عالی حوزه علمیه قم در پایان سخنان خود از خداوند متعال طلب توفیق روزافزون خدمت به نیازمندان 
را مسئلت کرد و گفت: امیدوارم خداوند این تلاش ها را به عنوان کارهای خالص شما قبول کند و حتماً اجر و ثواب آن ها هم 
محفوظ خواهد بود.در ابتدای این دیدار اکبر میرشکار مدیرکل کمیته امداد استان قم گزارشی از فعالیتهای این نهاد در قم را 

ارائه و طرح دوباره زندگی و بازگشت خانواده های از هم پاشیده به زندگی را تشریح کرد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شهری چهارمحال و 
بختیاری گفت: بعد از بررسی های انجام شده مشخص شد 
برای تامن آب در شهر سفیددشت باید تونل های افقی حفر 

شود و حفر چاه عمودی پاسخگو نیست.
قدرت الله بیگلری ، گفت: بروجن یکی از شهرهای این 

استان است که همیشه دچار کمبود آب بوده است.
چهارمحال  شهری  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
شهرستان  شهرهای  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  بختیاری  و 
بروجن که همواره در بحث آب شرب دچار مشکلاتی بوده 
و هست، سفیددشت است، افزود: بعد از بررسی های انجام 

شده مشخص شد برای تامن آب در این شهر باید تونل های افقی حفر شود و حفر چاه عمودی پاسخگو نیست.
وی ادامه داد: کشاورزان مانع از حفر چاه های افقی در شهر سفیددشت بودند که با اجازه دادستان در حال حاضر 
عملیات حفر چاه در حال انجام است تا بتوانیم منابع آب شهر سفیددشت را افزایش دهیم و در تابستان کمبود آب 
نداشته باشیم.بیگلری با بیان اینکه پیش بینی شده است تا آب شرب منطقه شرق چهارمحال و بختیاری که شامل 
تامین شود، عنوان کرد: پیشنهاد شد در صورت  انتقال آب بن-بروجن  از پروژه  بروجن، سفیددشت و فرادنبه است 
و  بروجن  به  فرخشهر  و  مازاد شهرکرد  آب  از  بخشی  انتقال  این خط  طریق  از  بن-بروجن،  آب  انتقال  تکمیل خط 

سفیددشت منتقل شود تا زمانی که طرح بن-بروجن به بهره برداری برسد.

با حضور شهردار اصفهان در صحن علنی شورا صورت گرفت؛

ارائه لایحه بودجه 5 هزار و 912 میلیارد تومانی 
سال آینده اصفهان به شورای شهر

استاندار قم : نوسازی بافت فرسوده از اولویت های 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی است

آیت الله محمدجواد فاضل لنکرانی:

 از تغییر رویکرد کمیته امداد قم 
برای احیاء فقرا تشکر می کنم

چاه های عمودی پاسخگو نیست؛
حفر تونل های افقی در سفیددشت

و  ترویج  آموزش،  اداره  رئیس  – دهقان: محمد حسن دادخواه  ساری 
مشارکت های مردمی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری مازندران- ساری، 
روسای  جنگل،  امور  و  آبخیز  معاونین  مدیرکل،  حضور  با  ای  جلسه  گفت: 
روابط عمومی- مرتع- ممیزی  ترویج-  و  آموزش  اداره کل)حقوقی-  ستادی 
کامل  ارائه  با  و  تابعه  های  شهرستان  روسای  نیز  و  آبخیزداری(  اراضی- 
مطالب)پاورپوینت( سر تسهیلگر پروژه توانمند سازی جوامع محلی و انسجام 
سازمانی سال ۹۸ مورد قرارداد اداره آموزش و ترویج و مشارکت های مردمی 
و  بررسی  عنوان  با  ساری،  مازندران-  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  کل  اداره 
مدیریت تعارضات احصاء شده در کارگاه های اجرایی طرح توانمند سازی در 

محل سالن جلسات این اداره کل برگزار شد.
دادخواه در ابتدا توضیحات مبسوطی در خصوص برنامه های اجرایی و 
عملیاتی اداره مربوطه را در سال جاری و پیشرفت فیزیکی کارها در جلسه 

ارائه داد.
و  طبیعی  منابع  مدیرکل  تاکامی  موسوی  محسن  سید  ادامه  در 
شاخص  اقدامات  از  تشکر  و  تقدیر  ضمن  ساری،  مازندران-  آبخیزداری 
اعلام  و  جاری  سال  در  کل  اداره  ترویج  و  آموزش  اداره  توجه  خور  در  و 
رضایت مندی کامل دفتر ستادی آموزش و ترویج و مشارکت های مردمی 
راه  و  پیشنهادات  جاری،  سال  در  اداره  این  عملکرد  از  متبوع  سازمان 
کارهای مدیریتی، کارشناسی به خصوص در حوزه های آبخیز مورد عمل 
و  تعامل  و  ارتباط  خواست  شهرستانی  روسای  از  و  پرداخت   ۹۸ سال  در 
همکاری خود را با اداره آموزش و ترویج و جوامع محلی در راستای قوانین 

و مقررات بیش از پیش گسترش دهند.
در پایان نیز سایر اعضای حاضر در جلسه به بیان نیازمندی ها، نقاط قوت 

و ضعف و گزارش عملکرد خود در همراهی پروژه مذکور پرداختند.

دادخواه رئیس اداره آموزش، ترویج و مشارکت های مردمی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری مازندران- ساری، گفت: 

برگزاری جلسه بررسی و مدیریت تعارضات احصاء شده در کارگاه های اجرایی طرح توانمند سازی در اداره کل 


